
Nl ŠLO POVSEM
BREZ TEŽAV

O pripravi in izvedbi volitev govori predsednik krajevne organizacije SZDL
na Posavju Viktor Ramovš

Volitve, eno naših najpo-
membnejšib in najodgovor-
nejših nalog, stno opravili.
Lahko rečemo, uspeSno. O
tem, koliko truda in dela Je
bilo vloženega v pripravo
rolitev, vedo povedati le ti-
sti, ki so volitve sami pri-
pravljali. Ceprav o težavah
in pomanjkljivostih neradl
»vorimo, pa smo dober teden
po volitvah le povprašall
Viktorja Ramovša, predsed-
nika krajevne organizacije
SZDL na Posavju, kako so
7 njihovi krajevni skupnostJ
pripravill in izvedli volitve.

»Prve težave so se pojavi-
le že ob imenovanju volilnih
odbprov, ko so se nekatert
odgovornemu delu bolj ali
man] upravičeno odpovedall
Volilna komisija pri krajev-
ni skupnostl Je opravila
Dgromno dela, predvsem nien
tajnik Vito Pirc. Pregledall
so vse volilne sezname ln iz-
flelall volilni imenlk ter po-
tem razdellli še vablla 2»
vse volilne upravičence.'

Na dan pred volitvami stno

sklicali vse člane vodilnlh
odborov na voliščlh, kjer so
dobili tudi ves potrebni ma-
terial, okrasill pa so tudi vo-
li££a. Ravno tu se mi zdi
napačno, ker sredstva Javne-
ga obveščanja nlso dovolj
pozivala občane, naj izobesi-
jo slovenske zastave — tako
so zastave v nedeljo vihrale
le na redkih stanovanjskih
hišah ln na vseh volišdih.
Tudl pni okraševanju vollšč
so bili članl volilnlh odborov
povsem prepuščenl lastni lni-
ciativi, saj nismo dobili od
občine prav nobenega materi-
ala. Krajevna skupnost 3«
vseeno, po zaslugi svojega
predsednlka, organizirala na-
stog lltostrojske godbe na
pihala. Zaigrali so na več
mestih in dali še poseben
poudarek volitvam.

Neka] težav se je pokaza-
lo tudi na dan volitev — prl
nas smo Imeli sedem volišč
na petih volilnih mestih.
PreoeJ težav so imeli dlani
volilne komisije In volilnih
odborov, če kdo ni imel va-

bila, oziroma nl bil vpisan »
volilnem imeniku. Takrat smo
morali na skupščini mesta
Ljubljane v Mačksvi ullcl
dobiti odgovor, ali lahko ob-
čan glasuje all ne. Ker pa
so Imell tam le en telefon,
je bil ta seveda stalno zase-
den in tako so morali neka-
teri volilcd tudl precej dolgo
čakati. Seveda pa ob tem
precejšen del krivde zadene
prav občane, kl se že pred
volitvami, kljub pozivom, ni-
so prepričali, če so vpisanl
v volilnem imeniku.

Zadovoljni pa smo lahko
tudi zato, ker Je volilnl od-
bor, kl so ga sestavljali
predvsem mladi člani, zelo
dobro opravil svojo nalogo.
Mladl so s tem dokazali, da
lahko tudi v bodoče prevze-
majo na svoja ramena vse
odgovomejše naloge. Zato
velja moja zahvala prav
vsem, kl so sodelovali pri lz-
vedbi volitev — seveda tudl
vsem voliloem, ki jlh je na
Posavju prišlo na vollšča 92
odstotkov. S. D.


